

Bulletin No.: AFR-14-32

Attention : All Team Managers and Competitors/所有车队经理与参赛者

Subject : Tire Purchasing/购买轮胎事宜

Date : 27th May, 2014

Dear Team Managers and Competitors,
致各位车队经理及参赛者,

In order to ensure enough tire supply, please be noted that ALL teams should confirm the order and pay for the tires that will be used during the coming race on or before 3rd June 2014(Tuesday). For any order after this deadline, including purchasing tires during the race weekend on site, tire supplier will have the authority to charge a penalty fee of RMB 300 per tire for any late orders. Tire supply for late orders will not be guaranteed.

所有车队应在 2014 年 6 月 3 日(星期二)或之前,向 FRD 确认订胎数量并缴付订胎费用以确保有足够的轮胎供应。如果各参赛车队未能及时订购,或因其他原因需要在现场购买轮胎,轮胎供货商有权向该车队额外加收每条 300 元人民币的手续费。FRD 亦不会保证现场有足够的轮胎,应付车队在截止日期后订购,或现场购买要求。

Thank your for your kind attention.

谢谢。

Race Administration

赛事秘书处

Asian Formula Renault Series

亚洲雷诺方程式系列赛